

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 5, 1985
(57)

[Text]

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 3:38 o'clock p.m. this day, the Chairman, Don Blenkarn, presiding.

Members of the Committee present: Don Blenkarn, Murray Dorin, George Minaker, Robert Toupin, Bernard Valcourt, Geoff Wilson.

Alternate present: Al Girard.

Other Member present: George Baker.

Witnesses: From the Department of Finance: David Allgood; Tim Morris, Special Assistant, Tax Policy Legislation Branch.

In attendance: From the Library of Parliament: Randall Chan, Research Officer.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the Ways and Means Motion to amend the Statute Law relating to Income Tax and to make a related amendment to the *Tax Court Canada Act*. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, June 4, 1985, Issue No. 37*).

Tim Morris and David Allgood answered questions.

At 5:16 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 5 JUIN 1985
(57)

[Traduction]

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit, ce jour à 15 h 38, sous la présidence de Don Blenkarn (*président*).

Membres du Comité présents: Don Blenkarn, Murray Dorin, George Minaker, Robert Toupin, Bernard Valcourt, Geoff Wilson.

Substitut présent: Al Girard.

Autre député présent: George Baker.

Témoins: Du ministère des Finances: David Allgood; Tim Morris, adjoint spécial, Direction de la politique et de la législation de l'impôt.

Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement: Randall Chan, attaché de recherche.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi ayant trait aux voies et aux moyens de modifier la Loi de l'impôt sur le revenu et, de façon connexe, la *Loi sur la Cour canadienne de l'impôt*. (Voir *Procès-verbaux et témoignages du mardi 4 juin, 1985, fascicule n° 37*).

Tim Morris et David Allgood répondent aux questions.

A 17 h 16, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Robert Vaive

Clerk of the Committee